

ONE ENDLESS NIGHT

ANNA MARGOLINA

The debut album from jazz singer Anna Margolina is a personal remembrance of her immigration story from Minsk to Berlin. After 30 years since her arrival, it shares Anna's experience of abandonment and loneliness, the search for new identity and a sense of belonging, the conflict with the demons of her past and the redeeming kindness of strangers along the way. The transformative episodes of her life are to be heard in these 8 moving and melody-driven pieces, composed and arranged by fellow world wanderer Conor Cantrell and beautifully framed by the musical talents of Kenneth Berkel (piano), Lisa Buchholz (flugelhorn), Hendrik Nehls (bass) and David Guy (drums). More than ever, there is need for a hopeful story of arrival. "One Endless Night" is supported by Initiative Musik and will be released on the 02 June 2023 at XJAZZ!Music.

In diesem Album verarbeitet die Berliner Jazzsängerin Anna Margolina ihre Ankunft aus Minsk vor 30 Jahren - es geht um Ausgrenzung und die Suche nach Identität, Einsamkeit und Mitmenschlichkeit, die Beziehung zu ihrer Vergangenheit und die Liebe zu Berlin. Gerade jetzt lohnt es sich, mehr denn je, eine hoffnungsvolle Geschichte des Ankommens zu erzählen. Die Songs beschreiben Episoden aus ihrem Leben, die sie bis heute prägen - eindrucksvoll und meisterhaft gespielt von Lisa Buchholz (Flügelhorn), Kenneth Berkel (Piano), Hendrik Nehls (Kontrabass) und David Guy (Schlagzeug). Die Musik komponierte der gebürtige Ire Conor Cantrell, der in Berlin auch seinen Neuanfang erlebte. „One Endless Night“ wird gefördert von der Initiative Musik und erscheint am 02.06.2023 bei XJAZZ!Music.

www.margolinamusic.com

